



## STRENGTHEN YOUR SERVING

Be A Light, Part 2  
Tom Holladay  
December 14–15, 2024

“The people walking in darkness have seen a great light; on those living in the land of deep darkness a light has dawned.”

Isaiah 9:2 (NIV)

“Mary responded, ‘I am the Lord’s servant. May everything you have said about me come true.’”

Luke 1:38 (NLT)

### What Mary teaches us about serving:

#### 1. Serve \_\_\_\_\_.

“Serve wholeheartedly, as if you were serving the Lord, not people.”

Ephesians 6:7 (NIV)

“For you are God, O Sovereign LORD. Your words are truth, and you have promised these good things to your servant.”

2 Samuel 7:28 (NLT)

“Now we can serve God, not in the old way of obeying the letter of the law, but in the new way of living in the Spirit.”

Romans 7:6b (NLT)

#### 2. Serve with \_\_\_\_\_.

“Mary responded, ‘Oh, how my soul praises the Lord. How my spirit rejoices in God my Savior!’”

Luke 1:46-47 (NLT)

“The joy of the LORD is your strength.”

Nehemiah 8:10b (NIV)

“Bring joy to your servant, Lord, for I put my trust in you.”

Psalms 86:4 (NIV)

#### 3. Serve with \_\_\_\_\_.

“For he took notice of his lowly servant girl, and from now on all generations will call me blessed.”

Luke 1:48 (NLT)

“But he gave up his place with God and made himself nothing. He was born as a man and became like a servant.”

Philippians 2:7 (NCV)

“Don’t be selfish; don’t try to impress others. Be humble, thinking of others as better than yourselves. Don’t look out only for your own interests, but take an interest in others, too.”

Philippians 2:3-4 (NLT)

#### 4. Serve with \_\_\_\_\_.

“For the Mighty One is holy, and he has done great things for me. He shows mercy from generation to generation to all who fear him. His mighty arm has done tremendous things!”

Luke 1:49-51a (NLT)

“He has scattered the proud and haughty ones. He has brought down princes from their thrones and exalted the humble. He has filled the hungry with good things and sent the rich away with empty hands.”

Luke 1:51b-53 (NLT)

“Through the tender mercy of our God, with which the Dayspring from on high has visited us.”

Luke 1:78 (NKJV)

Take your next steps!



1. God 2. joy 3. humility 4. expectancy



## 強化你的服侍

如光照耀 (二)

霍利德

2024 年 12 月 14-15 日

「在黑暗中行走的百姓看見了大光，住在死蔭之地的人有光照耀他們。」  
以賽亞書 9:2 (和合本)

「馬利亞就說：『我是主的侍女，願你所說的關於我的話都實現！』」  
路加福音 1:38 (新普及譯本)

### 馬利亞教導我們如何服侍：

#### 1. 服侍\_\_\_\_\_

「你們應該全心全意地服侍，好像服侍主耶穌，而不是服侍人。」  
以弗所書 6:7 (簡明聖經)

「至高的上主啊，你是上帝。你的話就是真理，你應許把這些美好的東西賜給僕人。」  
撒母耳記下 7:28 (新普及譯本)

「現在我們能夠服侍上帝，不再用遵守律法條文的舊方式，而是用住在聖靈裏的新方式。」  
羅馬書 7:6 下 (新普及譯本)

#### 2. 帶着\_\_\_\_\_服侍

「馬利亞說：『啊！我心頌讚主，我靈因上帝我的救主喜樂！』」  
路加福音 1:46-47 (新普及譯本)

「因為上主的喜樂是你們的力量！」  
尼希米記 8:10 下 (新普及譯本)

「主啊，求你使僕人心裏歡喜，因為我的心仰望你。」  
詩篇 86:4 (和合本)

#### 3. 帶着\_\_\_\_\_服侍

「因他顧念他卑下的婢女；從今以後，萬代都要稱我為有福。」  
路加福音 1:48 (新普及譯本)

「相反，他放棄了自己神聖的特權，取了奴僕卑微的身分，降生為人。」  
腓立比書 2:7 (新普及譯本)

「不要自私自利，也不要譁眾取寵；倒要謙卑，看別人比自己強。不要只顧自己的利益，也要考慮別人的利益。」  
腓立比書 2:3-4 (新普及譯本)

#### 4. 帶着\_\_\_\_\_服侍

「因大能者是神聖的，他為我成就了大事。他憐憫敬畏他的人，直到世世代代。他大能的臂膀廣行奇事！」  
路加福音 1:49-51 上 (新普及譯本)

「他擊潰心驕氣傲之輩，將君王趕下他們的寶座，卻高高抬舉卑微的人；他讓飢餓的人飽享美食，卻叫富足的人空手而歸。」  
路加福音 1:51 下-53 (新普及譯本)

「因我們神憐憫的心腸，叫清晨的日光從高天臨到我們。」  
路加福音 1:78 (和合本)

踏出你的下一步！



1. 上帝 2. 喜樂 3. 謙卑 4. 期待